
ODGOVORI NA VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
 
1. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA ROMANA BRATINA GLEDE IZGRADNJE HIDROFORSKE 

POSTAJE V VASI GOZD 
 
Vprašanje smo zastavili izvajalcu javne službe, to je KSD. V tem trenutku za obe hidroforski postaji pripravljajo 
dokumentacijo PZI, tako da načrtujejo, da bi z izvedbo pričeli že v letošnjem letu. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
2. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA JOSIPA TROHA GLEDE SANACIJE CESTE OD OŠ DOBRAVLJE 

DO KISOVEGA HRIBA 
 
Po izjavi KSD d.o.o. je prekop za vodovod že asfaltiran. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
3. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA BORISA KOVAČA GLEDE VZDRŽEVANJA ŽIVIH MEJ OB JAVNIH 

POTEH 
 
Živo mejo na meji z javno potjo je dolžan vzdrževati lastnik, da se le ta ne razraste v javno pot in s tem zmanjšuje 
preglednost in varnost v cestnem prometu. V primeru prijave in ugotovitve razraščene žive meje, ki vpliva na 
preglednost in varnost cestnega prometa, tako na lokalni cesti kot na vaški poti, cestni inšpektor stranko opozori na 
stanje oziroma ji s pismenim dopisom naloži ureditev žive meje. 
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
4. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA ALOJZA KLEMENČIČA GLEDE ODPOVEDI DIREKTORJA ZAVODA 

ZA ŠPORT AJDOVŠČINA 
 
Dne 30.9.2008, je direktor Zavoda za šport podal na svetu zavoda odpoved delovnega razmerja.  Svet zavoda je 
odpoved vzel na znanje in istega dne sprejel sklep o pričetku postopka za izbiro novega direktorja. Razpis je bil 
objavljen dne 09.10.2009. Svet zavoda bo pregledal prispele prijave na seji dne 21.10.2009 in opravil izbiro  med 
kandidati. Če bo svet zavoda opravil izbiro izmed prijavljenih kandidatov bo občinski svet na 22. redni odločal o 
soglasju k imenovanju novega direktorja. 
Ob podaji odpovedi direktor ni navedel morebitnih pogojev, pod katerimi bi ostal na  zavodu . Da direktor nima 
podpisane pogodbe (zaradi vsebinskega nestrinjanja glede določil pogodbe) je občini znano in je po svojih 
pristojnostih tudi na to opozarjala ter pomagala pri pripravi  pogodbe. Odgovornost za nepodpisano pogodbo pa 
nosi direktor, ki mora skrbeti za zakonitost dela zavoda in sem spada tudi ureditev pogodb z zaposlenimi. 
 
Pripravil: Vili Durnik 
 
5. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA IVANA UŠAJA GLEDE UREDITVE PREHODA ZA PEŠCE PRI AP 

BATUJE 
 
Projekt rekonstrukcije ceste, ki je bil izdelan v letu 2000 je bil takrat predstavljen tudi na krajevni skupnosti, ki ga je 
takrat očitno potrdila brez vrisanih prehodov za pešce. Predlagamo, da pobudo za umestitev prehoda za pešce 
posreduje krajevna skupnost Batuje ter jo naslovi na DRSC kot upravitelja regionalne ceste.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
   
 
 
 



6. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA KARLA LEMUTA GLEDE ŠTEVILA UČENCEV V OŠ ŠTURJE IN V 
BUDANJAH IN GLEDE DOVOZA BLATA IZ GROSUPELJ NA DEPONIJO DOLGA POLJANA 

 
Število učencev v OŠ Šturje in v Budanjah 
Vpis učencev v prvi razred opravi osnovna šola v mesecu februarju za naslednje šolsko leto. Pri tem je dolžna 
upoštevati normative za oblikovanje oddelkov, kot jih določa Pravilnik o normativih in standardih za izvajanje 
programa osnovne šole. Po nam znanih podatkih je v prvi razred v Šturjah vpisanih 27 učencev (normativ 28 
učencev), v Budanjah pa imajo kombinirani oddelek z 8 učenci (normativ 21 učencev). V kolikor bi vpis ne bil 
skladen s predpisi, je za nadzor pristojna šolska inšpekcija, ki deluje preko Ministrstva za šolstvo in šport.  
 
Pripravila: Katarina Ambrožič  
 
Dovoz blata iz Grosupelj na deponijo Dolga Poljana 
 

Odgovor KSD: 
Material, ki smo ga dobili iz kompostarne Špaja dolina je kompost 2. kvalitete (tako sam kompost kot prevoz sta 
bila zastonj). Imamo specifikacijo tega komposta (stran 4 -ocena - je priložena v priponki). Prilagamo tudi tehtni 
list oz. izdajnico z dne 21.8.2008. Če komposta ne bi potrebovali, ga seveda ne bi vzeli. Trenutno 
nam prihaja zelo prav zato, ker v njega lahko vmešavamo blato iz ČN Vipava in tropine iz Fructala in na ta način 
pospešimo proces trohnjenja teh dveh odpadkov, zmanjšamo vonjave in izboljšamo kvaliteto izcednih kompostnih 
voda. Na koncu s tem materialom na tanko prekrivamo že zaključeni del odlagališča (tudi z uporabo bočnega 
trosilca za gnoj). Če bi naša kompostarna že obratovala s polno paro, bi seveda imeli že svojega lastnega 
komposta več kot dovolj in teh nekaj šleperjev komposta iz Grosupljega ne bi vzeli, ne glede na to, da je 
bil zastonj. Naša kompostarna zaenkrat polno še ne obratuje , ker skušamo čimbolj zmanjšati stroške obratovanja 
centra za ravnanje z odpadki oz. se skušamo izogibati izgubi. Tako npr. z apnom obdelanega, deloma že 
pregnitega blata iz ČN Ajdovščina, ki ga je kar 2000 ton/leto, zaenkrat še nočemo kompostirati. Raje 
ga uporabljamo za prekrivanje na novo nastajajočih brežinah odlagališča, nekaj ga tudi direktno 
odložimo. Dovoljenje za odlaganje blata imamo. Seveda odlaganje okoljsko ni najprimernejši način ravnanja z 
blatom iz ČN. Direktno vgradnjo blat iz ČN v telesa odlagališč brez predhodne stabilizacije z uporabo tehnologije 
kompostiranja in/ali fermentacije bodo v naslednjih letih prepovedali.  
 Blato, predelano v kompost se lahko koristno uporablja kot gnojilo in dodatek za izboljšanje fizikalnih lastnosti 
tal na kmetijskih površinah (če gre za 1. kvaliteto komposta) ali pa na javnih površinah, zelenicah, ob avtocestah 
itd. (če gre za 2. kvaliteto).  Če pridelani kompost ne bil bil ne 1. ne 2. kvalitete (naš bo v vsakem primeru ustrezal 
takšnim kriterijem), se takšen material (stabilizirani bioodpadki - stabilat) uporablja za vrhnje prekrivanje 
odlagališč, za sanitarno prekrivanje na odlagalnih poljih itd. na območjih centrov za ravnanje z odpadki. Dober 
kompost ima svojo ceno, vendar lahko predvidevamo, da v Sloveniji odjemalcev ni oz. jih tudi v prihodnje ne bo 
veliko. Vsaj v Špaji dolini pri Grosupljem je tako. Zato ga oddajajo zastonj, med drugim tudi raznim komunalnim 
podjetjem po Sloveniji. Še preden so kompost ponudili nam, so ga npr. že pol leta dovažali Komunali Nova 
Gorica. Deponija iz Grosupljega je namreč premajhna, da bi v nedogled sprejemala ves kompost iz kompostarne 
Špaja dolina, ki kompostira odpadke iz velikega dela osrednje Slovenije. Kompostarno v Špaji dolini je dobila v 
najem firma Roks doo iz Ljubljane, medtem ko odlagališče v Špaji dolini upravlja grosupeljsko komunalno 
podjetje.   
 
Pripravil: Igor Madon  
Glej tudi priloge (priloge št. 1) 
 
7. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA IGORJA BENKA GLEDE CENE PLAKATIRANJA ZA KLUBE 
 
Komunalno stanovanjsko družbo smo zaprosili za podatke o zaračunanem plakatiranju po društvih, vendar 
odgovora še nismo prejeli. Po pridobljenih podatkih bomo pobudo proučili in odgovor podali na naslednji seji. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
 
 



 
8. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA RADOVANA ŠTORA GLEDE PRIČETKA DEL NA KANALIZACIJI 

VELIKE ŽABLJE IN ČN 
 
V teku so postopki za pridobitev gradbenega dovoljenja. Pred izdajo bo UE Ajdovščina morala sklicati še ustno 
obravnavo. 
Izvedba investicije se bo vršila preko KSD, ki bo predvidoma še v tem mesecu objavila javni razpis za izbiro 
izvajalca. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
9. ODGOVOR NA POBUDO SVETNICE SONJE ŽGAVC GLEDE VARNO POTI V ŠTURJE 
 
Strokovne službe občinske uprave niso seznanjene z možnostjo oziroma predlogom za ureditev nadhoda. V fazi 
pridobivanja soglasja je dokumentacija za ureditev prehodov za pešce na Idrijski cesti in sicer v križišču z ulico 
Na Trati in Lavričevo cesto. Občina je prvo vlogo na Direkcijo RS za ceste poslala že 9.1.2008. Po dokončni 
uskladitvi projektiranih rešitev so bili dne 10.10.2008 s strani direkcije izdani projektni pogoji. 
Projektant je v fazi izdelave projekta, za katerega se bo pridobilo zgoraj navedeno soglasje za izvedbo. O zadevi 
sprotno obveščamo tudi OŠ Šturje, PP Ajdovščina in Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
10. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA VALENTINA KRTELJA GLEDE ČIŠČENJA STRUGE POTOKA 

LOKAVŠČEK 
 
Odgovor je bil podan ustno na seji občinskega sveta. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
11. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA JANEZA LAMPETA GLEDE IZGRADNJE ŠIROKOPASOVNIH 

DOSTOPOV DO MEDMREŽJA 
 
Odgovor v prilogi št. 2. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
 
Ajdovščina, 20.10.2008 
 

ŽUPAN 
Marjan POLJŠAK, s.r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 








